

Title (en)

Bracket for ski-bindings.

Title (de)

Backen für Skibindungen.

Title (fr)

Etrier pour fixations de ski.

Publication

**EP 0319714 A1 19890614 (DE)**

Application

**EP 88118463 A 19881105**

Priority

AT 327487 A 19871211

Abstract (en)

This bracket can be displaced with its base plate along a guide rail which is to be attached to the ski and it can be fixed. The guide rail can be attached to the ski by means of attachment screws which penetrate holes in the rail. In order to simplify the assembly of the bracket, provision is made for bore holes (4) to be recessed in the base plate (2), which extend perpendicular to the upper side of the base plate and have in each case a diameter which is slightly smaller than the diameter of the heads (7a) of the attachment screws (7) to be received, the bore holes (4) being in alignment with the holes (6) in the rail in a predetermined position of the base plate (2) in relation to the rail (5). In this case, the attachment screws (7) are retained by means of their heads (7a) directly in the bore holes (4) of the base plate (2), which is carried out at the factory. <IMAGE>

Abstract (de)

Dieser Backen ist mit seiner Grundplatte entlang einer am Ski zu befestigenden Führungsschiene verschiebbar und feststellbar. Letztere kann mittels Befestigungsschrauben, welche Löcher in der Schiene durchsetzen, am Ski befestigt werden. Um die Montage des Backens zu vereinfachen, sieht die Erfindung vor, daß in der Grundplatte (2) Bohrungen (4) ausgespart sind, die senkrecht zu deren Oberseite verlaufen und jeweils einen Durchmesser aufweisen, der geringfügig kleiner als der Durchmesser der aufzunehmenden Köpfe (7a) der Befestigungsschrauben (7) ist, wobei die Bohrungen (4) in einer vorgegebenen Lage der Grundplatte (2) gegenüber der Schiene (5) mit den Löchern (6) in der Schiene fluchten. Dabei werden die Befestigungsschrauben (7) mittels ihrer Köpfe (7a) vom Werk her unmittelbar in den Bohrungen (4) der Grundplatte (2) festgehalten.

IPC 1-7

**A63C 9/00**

IPC 8 full level

**A63C 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A63C 9/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] CH 525691 A 19720731 - HOPE KK [JP]
- [AD] DE 2732099 A1 19780209 - BEYL JEAN JOSEPH ALFRED
- [AD] FR 2208692 A1 19740628 - SALOMON GEORGES P J [FR]
- [A] DE 3525865 C1 19860828 - UNITED CARR GMBH TRW

Cited by

EP0536499A1; FR2682299A1; US5253894A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0319714 A1 19890614; EP 0319714 B1 19910814; AT 395114 B 19920925; AT A327487 A 19890715; AT E66159 T1 19910815;**  
DE 3864244 D1 19910919

DOCDB simple family (application)

**EP 88118463 A 19881105; AT 327487 A 19871211; AT 88118463 T 19881105; DE 3864244 T 19881105**